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Brugsen i Hou holdt årsmøde på Hou Skole i går onsdag, med 

pænt fremmøde. 

 

 
 

Mødet var i år henlagt til Hou Skole og derfor var der helt 

naturligt velkomst v/ skoleleder Marie Danø. Hun fortalte om 

skolen, der har 125 elever fordelt på 0 – 6 klasse. Marie 

fortalte at de elsker at samarbejde og understøtte 

sammenhængskraften. Der er kærlighed i alt vi gør! 

 

Marie skulle have været til møde forleden med Odder 
Kommune. Det blev aflyst, der er ingen, der har budt på 



arbejdet med at transformere gymnastiksalen. Et projekt til 12 

mio. kr.! Skulle gerne stå færdigt samtidig med Børnehuset. 
Til slut en opfordring til at følge skolen på Facebook. 

 

Lokalbestyrelsen v/ formand Jørgen Christensen berettede om 

året i Brugsen Hou. Han tog udgangspunkt i den relativt store 

forandring, der skete for COOP – hvor OK skød 2 mia. kr. ind i 

ny kapital. Det betyder at OK nu har bestemmende indflydelse. 

Der er indført en forenklet organisation – hvilket også har 

indflydelse på Kvickly Odder og dermed Brugsen Hou selvom 

de er selvstændige. Vi så en lille video med Formand Pernille 

Skipper, hvor hun fortalte om ændringerne. COOP har ca. 2 

mio. medlemmer. Der er kommet nye vedtægter – mere agile. 

Det er blevet en bedre og billigere organisation. Forretningen 
COOP skal tjene penge.  

 

  
 

Der er 484 medlemmer i Hou og det er et + på 19. 33% af 

medlemmerne er over 70 år!  

Der bliver lavet nye vedtægter lokalt i 2025, som blandt andet 

vil omhandle hvordan bestyrelsen vælges. På nuværende 

tidspunkt sker der ikke valg, fordi Brugsen Hou ejes af Kvickly 
Odder. 

 



 
 

 

Uddeler Mads Paulsen fremlagde lokalt regnskab. Han tog 

udgangspunkt i at fortælle om væsentlige aktiviteter i 2024. 

Der har været arbejdet med ombygning og et øget fokus på 

fødevarer. Desuden har der været blomstermarked i maj og 

portvinssmagning i efteråret. Det har været det første hele år 
– og Mads konstaterede at de har det rigtige hold nu, og at de 

har det godt sammen. De tørre tal: 

Omsætning steg fra 21,775 mio. kr. til 22,305 mio. kr. – en 

stigning på 530 tusind kr. Der har været stigende 

omkostninger og resultatet blev et underskud på 216 tusind kr. 

2025 er startet rigtig godt og der ses frem til resten af året 

med fortrøstning – og et langt bedre resultat end 2024. 

 

Nye tiltag i 2025 – Der er kommet Bland Selv-slik igen. Der er 

sket udvidelse af antallet af firmaer, hvor man kan hente 

pakker fra – der hentes ca. 100 om dagen. Vi er en basisbutik, 

vi har de varer, der efterspørges. Mangler du noget så tal med 
os. Vi udvikler stadig brugen af Facebook med bl.a. ”Ja Tak 

tilbud”. Husk at give vores side et ”Like”. I 2024 blev der solgt 

5612 poser Tunø kartofler – og dem har vi selvfølgelig igen i 

2025 (når de er klar). Endelig har vi fået forhandling af den 

originale Hou leverpostej. 

 

Vi mødes i Brugsen – mangler du nogen varer, så spørg os! 

 

 



Cirkulær økonomi – penge tilbage til samfundet i Hou. Mads 

nævnte at der er uddelt 25.000 kr. til fordeling mellem 
Medborgerhuset, HOIF, Aktivitetklubben 60+, Bridgeklubben, 

Spisevenner og Hou Lokalhistoriske Arkiv. Der vil være 15.000 

kr. til fordeling i 2025. 

  

Som afslutning var der en rundvisning på skolen med 

forrygende præsentation af diverse vægkunst v/ Jann Worm. 

Det er kunstnergruppen Syntese, der har lavet værkerne helt 

tilbage i 1993, under titlen ”Herfra min verden går”.  

 

 
 
Det er helt specielt at vores lokale skole rummer så meget 

kunst. Og at det stadig står lige så fint, som da det blev lavet.  

Gør dig selv den tjeneste at gå ind på følgende link og se 

billederne og beskrivelserne 

https://hovskole.aula.dk/herfra-min-verden-goer 

 

Efter rundvisningen blev der sluttet af med kaffe og franskbrød 

med pålæg -tak for en god aften. Husk at støtte vores lokale 

dagligvarebutik. 

 
24.04.2025 Jan Nielsen 
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